
Tilbakemelding	  fra	  uformelt	  arbeidsmøte	  mellom	  Norske	  Elghund	  Klubbers	  Forbund	  
(NEKF)	  og	  Norsk	  Laikaklubb	  (NL).	  
	  
Tid:	  23.4.2014	  på	  Garder	  kurs	  og	  konferansehotell,	  Gardermoen	  
	  
Tilstede:	  	   Kjell	  Kruke	  og	  Arild	  Visdal	  fra	  NEKF,	  	  

Ragnar	  Aspholm	  og	  Johan	  Slåtsveen	  fra	  NL.	  
	  
	  
Bakgrunn	  for	  møte:	  
	  
Årsmøte	  den	  2.	  3	  2014	  i	  NL	  vedtok	  at	  NL	  skulle	  ta	  opp	  igjen	  en	  dialog	  rundt	  våre	  
allsidighetsprøver.	  Ragnar	  Aspholm	  og	  Johan	  Slåtsveen	  ble	  valgt	  på	  årsmøte	  til	  å	  være	  
NL	  sine	  representanter	  i	  denne	  prosessen.	  	  	  
	  
Kjell	  Kruke	  ønsket	  velkommen	  til	  møte,	  og	  hele	  møtet	  ble	  holdt	  i	  en	  meget	  god	  tone.	  
	  
Dagens	  samtaler	  ble	  en	  fortsettelse	  av	  dialogen	  som	  var	  i	  gang	  i	  tidsrommet	  	  
2007	  –	  2009.	  
	  
NEKF	  var	  meget	  positive	  til	  en	  dialog,	  da	  de	  har	  det	  formelle	  ansvaret	  for	  laikarasene,	  og	  
at	  det	  dreier	  seg	  om	  hunder	  med	  mye	  felles	  interesser	  med	  de	  andre	  spisshundrasene.	  
Likeledes	  har	  de	  forståelse	  for	  noen	  tilleggsområder	  som	  dreier	  seg	  blant	  annet	  om	  
organisatorisk	  aksept	  til	  allsidig	  bruk	  og	  prøveformer.	  
	  
Veien	  videre	  for	  en	  formalisering	  av	  dagens	  prøveformer,	  vil	  kreve	  en	  kvalitetssikring	  av	  	  
ordlyd	  i	  både	  prøvereglement	  og	  vedtekter	  i	  henhold	  til	  NKK	  sin	  praksis.	  Dette	  vil	  være	  
både	  for	  vår	  organisatoriske	  tilknytning	  til	  både	  NEKF	  og	  NKK,	  og	  for	  videre	  
godkjenning	  av	  allsidighetsprøvene.	  
	  
Når	  det	  gjelder	  prøvevirksomhet	  på	  rovvilt,	  har	  NEKF	  satt	  ned	  et	  eget	  utvalg	  som	  skal	  
utrede	  mulighet	  for	  prøvevirksomhet	  på	  bjørn.	  Dette	  vil	  være	  i	  nært	  samarbeid	  med	  den	  
svenske	  elghundklubben.	  NL	  ytret	  ønske	  om	  å	  få	  lov	  til	  å	  henge	  seg	  på	  den	  prosessen.	  
	  
Når	  det	  gjelder	  avlsråd	  og	  avlsarbeid	  ønsker	  NEKF	  ett	  tettere	  samarbeid	  med	  den	  
svenske	  laikaklubben.	  Dette	  pga	  at	  laikarasene	  er	  små	  og	  avlsmaterialet	  består	  av	  få	  
hunder.	  
	  
Som	  et	  første	  skritt	  på	  veien	  mot	  godkjenning	  av	  allsidighetsprøver	  ble	  det	  enighet	  om	  å	  
se	  på	  litt	  forskjellige	  alternativer	  for	  å	  kunne	  møte	  forventede	  krav	  for	  formalisering.	  
	  
I	  tillegg	  til	  NL	  sitt	  offisielle	  forslag,	  kom	  det	  fram	  mange	  argumenter	  for	  og	  i	  mot,	  og	  også	  
alternativer,	  for	  å	  ta	  høyde	  for	  hva	  som	  er	  mulig	  å	  gjennomføre	  for	  å	  få	  prøvene	  til	  å	  
tilfredsstille	  godkjenning	  i	  NKK.	  
	  
Ut	  i	  fra	  det	  dette,	  jobber	  RA	  og	  JS	  videre	  med	  disse	  temaene	  med	  målsetting	  å	  kunne	  
legge	  fram	  et	  forslag	  for	  årsmøtet	  i	  NL.	  


